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  (KLASA: 024-02/24-02/05) 

ZAPISNIK 

 

                                       20. sjednice Županijske skupštine 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 12. prosinca 2024. godine u 14,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 33 i to: 

Zlatko Barila, Josip Bilandžija, Mladen Marinković, Dinko Pirak, Zoran Bišćan, Silvestar Štefović, 

Drago Hodak, Ivica Vranić, Anamaria Šepl Plentaj, Dubravka Dragašević, Sandra Drašković, Boro 

Bašljan, Ivan Beljan, Ines Vrbanić, Marijan Žiher, Zdenka Iharoš, Branka Vekić, Ivan Marković, 

Miroslav Bažant, Damir Lneniček, Marijo Puškarić, Slavko Došen, Aida Sučić, Marko Kutanjac, Leo 

Valentić, Josip Đurđević, Josip Stjepanović, Fredi Pali, Vladimir Bilek, Marijan Sabolović, Josip 

Benić, Stanko Grčić i Damir Bajs.  

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marko Marušić – župan 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Tanja Novotni Golubić – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije,  Matea Gebik – 

službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za pravne i zajedničke 

poslove, Martina Posavac Ćurić – pročelnica Službe ureda župana, Darko Marčinković – pomoćnik 

pročelnice Službe ureda župana, Sanja Feher – službenica koja privremeno obavlja dužnost 

pročelnice Upravnog odjela za financije, Andrea Prugovečki Klepac – pročelnica Upravnog odjela 

za društvene djelatnosti i obrazovanje, Denis Biškup – pročelnik Upravnog odjela za gospodarski 

razvoj i komunalne djelatnosti, Arijana Andri – pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, Zlatko Pavičić –pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, 

Andrea Bengez – pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i mlade,  Melita Polančec 

Lukinec –pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Zvjezdana Stella Horvatinčić – pročelnica 

Upravnog odjela za poslove državne uprave, Endi Jurić Luketić – voditeljica Odsjeka za poslove 

Županijske skupštine – stručnjak zaštite na radu, Milan Obranović – ravnatelj Javne ustanove za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, Michell Gruičić – v.d. ravnatelja Doma zdravlja 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Nenad Mrzlečki – ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu BBŽ, Saša 

Križ – ravnatelja Zavoda za prostorno uređenje BBŽ, Darko Karanović – viši savjetnik za zdravstvenu 

zaštitu, Zvjezdana Galkowski – ravnateljica Kulturnog centra Mato Lovrak, Zoran Polenus – ravnatelj 
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Ustanove za profesionalnu rehabiliaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor”, Josip 

Heger – zapovjednik Vatrogasne zajednice BBŽ, Danko Stavinoha – voditelj civilne zaštite Bjelovar, 

Vedran Trupac – ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo BBŽ, Zoran Činčak – ravnatelj Osnovne škole 

Dežanovac, Nataša Koronc – ravnateljica Županijske uprave za ceste BBŽ, Marcel Medak – direktor 

Turističke zajednice BBŽ, Ivana Haić – ravnateljica Osnovne škole Velika Pisanica, Zlatko Salaj – 

direktor Bjelovarskog sajma d.o.o.,  Barbara Ervaj – djelatnica Osnovne škole Hercegovac, Golubić 

Tomislav – Hrvatska gorska služba spašavanja, Bjelovar,  Zlata Berkeš – predsjednica Vijeća 

mađarske nacionalne manjine,   Damir Malina – predsjednik Vijeća češke nacionalne manjine, Goran 

Đurđević – prestavnik romske nacionalne manjine, Jozef Gojani – predstavnik albanske nacionalne 

manjine, Josip Krajcer – predstavnik njemačke nacionalne manjine, te sredstva javnog  priopćavanja.  

  Zapisnik 19.  sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 31 glasom “za”. 

 Potom je sa 31 glasom “za” donijet  

 

 

D n e v n i  r e d :  
 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2024. godinu u: 

a) zdravstvu; 

b) sportu i rekreaciji; 

c) socijalnoj skrbi; 

d) kulturi; 

e) školstvu; 

3. Donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu; 

4. Donošenje Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu u: 

a) zdravstvu; 

b) socijalnoj skrbi; 

c) sportu i rekreaciji; 

d) tehničkoj kulturi; 

e) kulturi; 

f) školstvu; 

g) djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja stanice Bjelovar; 

5. Donošenje: 

a) Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu, projekcije za 2026. i 2027. 

godinu; 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu; 

6. Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Bjelovarsko-bilogorske županije; 

7. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Okvirnog sporazuma za opskrbu 

električnom energijom; 
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8. Donošenje Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta; 

9. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe za općine i gradove na području Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2026. godinu; 

10. Donošenje Odluke o dodjeli bespovratnih sredstava za razvoj gospodarstva i obrtništva u 2025. 

godini; 

11. Donošenje Pravilnika o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu subvencija zdravstvenim 

radnicima zaposlenima u Općoj bolnici “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Domu zdravlja 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Zavodu za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Zavodu za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije, Specijalnoj bolnici za medicinsku 

rehabilitaciju Daruvarske toplice i ZU Ljekarna Bjelovar; 

12. Donošenje Odluke o specijalističkom usavršavanju zdravstvenih radnika zaposlenih u 

zdravstvenim ustanovama kojima je osnivač Bjelovarsko-bilogorska županije za petogodišnje 

razdoblje (2025. – 2029. godina); 

13. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnatelju Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-

bilogorske županije, Nenadu Mrzlečkom, mag. oec. za provedbu postupka javne nabave: Goriva 

za motorna vozila; 

14. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma zdravlja 

Bjelovarsko-bilogorske županije; 

15. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave radova za 

dovršetak  izgradnje športske dvorane uz Osnovnu školu u Hercegovcu – završna faza radova; 

16. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave radova 

sanacije kupole Gimnazije Bjelovar; 

17. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave za radove 

na zamijeni rasvjete u zgradi Gimnazije Bjelovar; 

18. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Osnovnoj školi Dežanovac na prijedlog Odluke o 

darovanju nekretnine Općini Dežanovac; 

19. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Osnovnoj školi Velika Pisanica za sklapanje 

darovnog ugovora s Općinom Šandrovac; 

20. Donošenje Plana rada Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu; 

21. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Plana rada i financijskog plana Javne ustanove Razvojne 

agencije Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu; 

22. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Poslovnog i financijskog plana Bjelovarskog sajma d.o.o. za 

2025. godinu; 

23. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada i financijskog plana Ustanove za 

profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor” za 2025. 

godinu; 

24. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu; 

25. Donošenje Zaključka o donošenju Plana gospodarenja otpadom Bjelovarsko-bilogorske županije 

za razdoblje 2024. – 2029. godine; 

26. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku županiju 

u 2025. godini; 
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27. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za područje Bjelovarsko-bilogorske županije u 2025. godini; 

28. Donošenje Programa gradnje sustava navodnjavanja Kapelica – Kaniška Iva; 

29. Donošenje Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2025. godinu; 

30. Donošenje: 

a) Analize stanja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije u 2024. godini; 

b) Plana razvoja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu; 

31. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Savjeta za zdravlje Bjelovarsko-

bilogorske županije; 

32. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova 

Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu; 

33. Izbor i imenovanja 

 

 

TOČKA 1. 

 
 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Aktualni sat”. 

 G. Marijan  Sabolović istakao je da je kraj 2024. godine i zanima ga kako stoji Županija 

po pitanju poljoprivrede. Također ga zanima što se planira u 2025. godini za poljoprivredu. Zamolio 

je pročelnika g. Pavičića da nam ukratko kaže ono što je bitno iz proračuna.  

 G. Zlatko Pavičić istakao je da ćemo Proračun za ovu godinu završiti sa nešto više od 

milijun i 59 tisuća eura. Iskorištenost sredstava za ovu godinu će biti 95,49%.  Otplaćivali smo ove 

godine kredit Ministarstvu poljoprivrede, dug je od milijun i 69 tisuća kuna koji smo mi naslijedili.  

Ista obaveza nas čeka do 2029. godine. Zatim imamo potpore ili subvencije u poljoprivredi kroz javne 

pozive i poljoprivrednicima je usmjereno oko 438 tisuće eura, a u planu za 2025. je 561 tisuća eura. 

Za stočarstvo je ove godine bilo 80 tisuća eura, na godinu će to biti 100 tisuća eura. Povećanje imamo 

i kod subvencija biljne i voćarske proizvodnje. Poticanje premije osiguranja iznositi će 100 tisuća 

eura. Osvrnuo se i na sustav navodnjavanja Kaniška Iva.  

 G. Damir Bajs naveo je da je ovih dana bila prezentacija vezana uz znanje naših učenika, 

koji su poražavajući. 2020. i 2021. godine su oni bili u prosjeku. Županija je ukinula centre izvrsnosti, 

na tome se štedilo. Kad je župan uvidio da postoji problemi, sazvao je ravnatelje da im ukaže na 

probleme na nacionalnim ispitima. Upitao je što je sa centrima izvrsnosti.  

 G. Marko Marušić naveo je da će u siječnju 2025. godine centri izvrsnosti početi sa 

radom. Svakako će to bili još bolji i kvalitetniji model nego što je bio prije. Raditi će se u obliku 

međupredmetnih modula. Dogovorili smo sa ravnateljima da se tokom zimskih praznika provede 

anketiranje škola i sukladno rezultatima ankete i uz suglasnost roditelja testirati ćemo zainteresiranu 

djecu. Rezultati nacionalnih ispita nisu na nekoj zavidnoj razini već neko vrijeme i centri izvrsnosti 

nemaju veze sa tim rezultatima.  

 Gđa. Ines Vrbanić vidjela je da je saborski zastupnik Veljko Kajtazi poslao mišljenje na 

izmjenu Statuta BBŽ.  Upitala je da zašto smo mi uopće od njega dobili suglasnost. Na Odboru za 

statut i poslovnik rečeno mi je da se on slaže s tim što mi idemo u izmjenu. Navela je da o ovome 

možemo raspravljati i pod točkom dnevnog reda. 

 Gđa. Anamaria Šepl Plentaj navela je da je javni poziv za subvencioniranje kamata na 

stambene kredite za mlade osobe dobra demografska mjera da mladi ostanu u našoj županiji. Koliko 

je osigurano za ovu godinu, a koliko za iduću.  
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 G. Marko Marušić naveo je da živimo u vremenima kada je mladim ljudima teško steći 

nekretninu, stoga smo mi kao Bjelovarsko-bilogorska županija odlučili reagirati i raspisati javni poziv 

kojim subvencioniramo kamate na stambene kredite mladih ljudi. Bjelovarsko-bilogorska županija 

subvencionira 70 posto od mjesečnog iznosa kamate na stambeni kredit, te i 100 posto. Do sada smo 

potpisali 62 ugovora, idući tjedan potpisujemo oko 20-ak ugovora. Veliki je interes. 205 tisuća eura 

predviđamo za 2025. godinu, znatno povećanje u odnosu na 2024. 

 Gđa. Dubravka Dragašević navela je da ima saznanja da odbori u Županijskoj skupštini 

uopće ne rade, a neki nemaju ni predsjednika. Neki od odbora su se sreli jednom neki niti jednom. 

Nada se da to nije odraz lošeg upravljanja županijskom strukturom ili je možda u pitanju kriza vlasti.  

 G. Marko Marušić naveo je da se velika većina naših odbora redovito sastaje i 

funkcionira. Neki odbori nemaju predsjednike, vjeruje da će u što skorije vrijeme novi predsjednici 

biti imenovani. Ne postoji nikakva kriza vlasti. Jako dobro funkcioniramo. 

 G. Ivan Beljan istakao je da Bjelovarsko-bilogorska županija sa svojim ustanovama na 

bazi godine troši 800 tisuća eura električne energije. Imamo potencijale i krovove da pokrenemo 

projekat vezan uz solarne elektrane,   da se pokušaju naći i uštediti sredstva za tu namjenu. 

 G. Marko Marušić naveo je da puno sredstava odlazi na plaćanje računa za električnu 

energiju, no sve ovisi o natječajima koje intenzivno i precizno pratimo. Naravno da je moguće izraditi 

projekt studije solarnih elektrana na krovištu naših ustanova, ali to iziskuje velika financijska 

sredstva, bez vanjskih izvora sufinanciranja ne možemo se upustiti u takav projekt. 

 G. Zoran Bišćan moli informacije o projektu dogradnje Daruvarskih toplica, o kojoj 

vrijednosti se radi, početak, završetak radova. 

 G. Marko Marušić istakao je kako je nedavno potpisan ugovor sa izvođačem radova za 

izgradnju i rekonstukciju Daruvarskih toplica. Sam ugovor je vrijedan više od 19 milijuna eura. 

Radovi bi trebali krenuti već idući tjedan, rok za dovršetak je 14 mjeseci. Tu se radi o najvećem 

projektu Daruvarskih toplica u svojoj povijesti. Obuhvaća obnovu 77 smještajnih jedinica.  Izgradnju 

novih jedinica, izgradnju rekreacijskog turističkog centra, te inovativne sadržaje.  
 

 

TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u: a) 

zdravstvu, b) sportu i rekreaciji, c) socijalnoj skrbi, d) kulturi, e) školstvu“. 

 Rasprave nije bilo. 

a) 

 Potom je sa 31 glasom „za“ donijeta  

ODLUKA 

o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u zdravstvu Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 500-02/23-01/01) 

b) 

 Potom je sa 29 glasova „za“ i 1 glasom „protiv“ donijeta  
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ODLUKA 

o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 620-01/23-01/01) 

c) 

 Potom je sa 31 glasom „za“ donijeta  

ODLUKA 

o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 550-01/23-02/02) 

d) 

 Potom je sa 30 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržanim“ donijeta  

ODLUKA 

o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 611-01/23-01/08) 

e) 

 Potom je sa 31 glasom „za“ donijeta  

ODLUKA 

o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u školstvu Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 600-04/23-01/06) 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje II. izmjena i dopuna 

Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu“. 

 G. Damir Bajs istakao je da je ovo jedan od najmanjih proračuna u Republici Hrvatskoj. 

Ukupnost investicija je tek milijun i 700 tisuća eura. Toliko smo povukli europskih sredstava i 

toliko smo investirali u prvoj polovici ove godine. Zadnji smo u Hrvatskoj. Ovo je realni proračun 

kroz uplate građana. Podbačaj se vidi iz ovog Proračuna i misli da može bolje. 
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 G. Silvestar Štefović naveo je da je u  mandatu g. Bajsa županija bila najlošija u Hrvatskoj. 

Ako se sada pogledaju svi parametri, vidi se da je ova županija postala konkuretna i za povlačenje 

investicija, a na kraju krajeva i svih fondova koje koristimo. Najveći uteg je bio školstvo i 

zdravstvo kojeg ste vi ostavili, a ova vlast je uspjela u vrlo kratkom vremenu sanirati ono što je 

ostalo iza vas. 

 Gđa. Ines Vrbanić navela je da županija nije bila najgora kao što govori g. Štefović, a i bolnica 

nije otplaćena europskim novcem, nego iz proračuna Republike Hrvatske.  

 Potom su sa 27 glasova „za“, 4 glasa „protiv“ i 1 glasom „suzdržanim“ donijete 

 

II. izmjene i dopune Proračuna  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 400-04/23-01/02) 

TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Programa javnih 

potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu u: a) zdravstvu, b) socijalnoj skrbi, c) 

sportu i rekreaciji, d) tehničkoj kulturi, e) kulturi, f) školstvu, g) djelatnosti Hrvatske gorske 

službe spašavanja stanice Bjelovar“.  

a) 

 Gđa. Dubravka Dragašević moli pročelnicu da obrazloži točku. 

 Gđa. Andrea Bengez istakla je da je program javnih potreba u zdravstvu napravljen u skladu 

sa planom proračuna za 2025. godinu. U zdravstvu najveći dio odlazi na projekte. Planirana su 

sredstva za zaštitu prava pacijenata, mrtvozorstvo, prevenciju kardiovaskularnih bolesti, 

sufinanciranje Doma za starije, te projekt u Daruvarskim toplicama i energetske obnove. 

Potom je sa 27 glasova “za” i  1 glasom “protiv” donijet 

 

PROGRAM 

javnih potreba u zdravstvu  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 500-02/24-01/01) 

b) 

 Rasprave nije bilo. 

Potom je sa 28 glasova “za” donijet 
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PROGRAM 

javnih potreba u socijalnoj skrbi  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 550-01/24-02/01) 

c) 

 Rasprave nije bilo. 

Potom je sa 26 glasa “za” i 1 glasom “protiv” donijet 

 

PROGRAM 

javnih potreba u sportu i rekreaciji  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 620-01/24-01/01 

d) 

 Rasprave nije bilo. 

Potom je sa 24 glasa “za” i 1 glasom “protiv” donijet 

 

PROGRAM 

javnih potreba u tehničkoj kulturi  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 630-01/24-01/01) 

e) 

 Rasprave nije bilo. 

Potom je sa 26 glasova “za” i 1 glasom “protiv” donijet 

 

PROGRAM 

javnih potreba u kulturi  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 611-01/24-01/04) 

f) 

 G. Damir Bajs naveo je da je župan rekao da centri izvrsnosti nemaju veze sa rezultatima na 

nacionalnim ispitima. Prije su djeca subotom dolazila u Bjelovar sa svojim mentorima i radila, to 

se vidjelo na natjecanjima. Upitao je da li će samo srednješkolci ići u centre izvrsnosti u idućoj 
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godini. Ako su osnovnoškolci izostavljeni, nada se da se to dogodilo omaškom. Smatra da je 

predviđena stavka za to premala. 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac istakla je da se nacionalni ispiti provode od strane 

Nacionalnog centra za vanjsko vrednovanje obrazovanja, testirani su učenici četvrtih i osmih 

razreda. Preporuka je da se učenike ne priprema za taj test, nego da se vidi kvaliteta znanja. Centri 

izvrsnosti su uvršteni u proračun i obavljaju se u srednješkolskom sektoru. Imamo poziciju 

posebni uspjesi učenika, za onu darovitu djecu.  

 G. Marko Marušić naveo je da je kolega Bajs imao jedan dobar projekt za školstvo u svojem 

mandatu, a to je kako opremiti sa šogorom namještajem školu. Njegov zamjenik je zbog toga i 

kažnjen. To je bio poticaj školstvu i svim našim ustanovama. Bjelovarsko-bilogorska županija je 

isplatila dugovanja škola  bankama po cash poolovima. Tu je 18 milijuna kuna vlastitih sredstava. 

Da to nismo podmirili bile bi u blokadi. Osvrnuo se i na izgradnju Glazbene škole i troškove na 

Osnovnu školu Rovišće i energetsku obnovu i vantroškovničke radove za koje Županija daje 

novac za otplatu kredita. 4 školsko šporske dvorane, također otpaćujemo kredite do 2030. godine. 

Dvije dvorane nisu bile završene, tako da plaćamo i te završetke.  

Potom je sa 29 glasova “za”,1 glasom “protiv” i 1 glasom “suzdržanim” donijet 

 

PROGRAM 

javnih potreba u školstvu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 600-04/24-01/07) 

g) 

 Rasprave nije bilo. 

Potom je sa 32 glasova “za” donijet 

 

PROGRAM 

javnih potreba u djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 300-01/24-01/07) 

 

 

TOČKA 5. 

 
 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje: a) Proračuna 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu, projekcije za 2026. i 2027. godinu”, b) Odluke o 

izvršavanju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu”. 
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a) 

  

G. Marko Marušić istakao je da je Proračun za 2025. godinu veći za 17 milijuna eura od 

Proračuna za 2024. godinu. Smatra da je predloženi proračun i realan i uravnotežen, a najviše 

ostvariv. Realno planiran sukladno prihodima i rashodima. Proračun je i razvojan jer svi projekti koje 

smo pokrenuli su u svrhu razvoja Bjelovarsko-bilogorske županije. Naša je želja i cilj da potpore koje 

odvajamo za razvoj gospodarstva, poljoprivrede, za rad udruga iz godine u godinu rastu. Planom smo 

predvidjeli veće potpore. Plan je zadržati pozitivan trend i u tome uspijevamo. Interes za potpore je 

veliki. Ponuđene mjere su očito dobro kreirane i prihvaćene. U Upravnom odjelu za obrazovanje 

planiran je čitav niz projekata, projekt energetske obnove Tehničke škole Bjelovar, projekt izgradnje 

dvorane Gimnazije Bjelovar, projekt rekonstrukcije krovne kupole u Gimnaziji, dovršetak dvorane u 

Hercegovcu. Plan je dograditi određene osnovne škole kako bi mogle prijeći na jednosmjenski rad. 

Vrlo važan nam je projekt i dogradnja Doma za starije osobe Bjelovar. Potrebe su velike i potrebno 

je povećati kapacitet Doma i unaprijediti kvalitetu doma. Spomenuo je i projekte u zdravstvu u koje 

nikada nije bilo toliko ulaganja kao ove godine. Do kraja godine provest ćemo javnu nabavu za 16 

vozila hitne pomoći i sanitetski prijevoz. Tu se radi o najvećoj nabavci vozila u povijesti županije. 

Spomenuo je i značajno ulaganje u Daruvarske toplice. Kreirali smo i mjeru za mlade osobe do 35 

godina života gdje subvencioniramo kamatu na stambene kredite.  Mladi su iskazali veliki interes za 

ovu mjeru.  

Gđa. Ines Vrbanić navela je da je najveća investicija u Županiji bila izgradnja bolnice, 

neovisno o sredstvima s kojima je završena, jer to su bila sredstva građana županije. Stručno 

usavršavanje zdravstvenih djelatnika treba sufinancirati u sto postotnom iznosu.  

G. Boro Bašljan naveo je da mu je izuzetno lijepo bilo čuti ove najave za 2025. godinu. Jer 

dugo godina je s ove govornice morao progovarati da se na zadovoljstvo mještana Općine Hercegovac 

završi dvorana. Raduju ga i najave za poljoprivredu. Podržati će Proračun. 

G. Damir Bajs istakao je da je ovo najmanji Proračun u Republici Hrvatskoj, posebice kada 

se gleda koliko se izdvaja po stanovniku. Župan je tu bio jasan, napravilo se što se moglo. Ovaj 

Proračun pokazuje da smo zadnji i po povlačenju EU sredstava. Europska sredstva su zapravo 

investicije. Sjetimo se kada je župan rekao da mu je Glazbena škola uteg oko vrata, da je to nešto što 

je nemoguće napraviti, a o Općoj bolnici Bjelovar neće ni pričati. Vidi se da je sve moguće. Troškovi 

županije su svi podmireni, plaće se uredovno isplaćuju, čak su nešto i uvećane. Proračun je 

neambiciozan i neće ga podržati.  

G. Ivan Beljan istakao je da slušamo već godinama o tablicama g. Bajsa, tko je prvi, tko je 

zadnji, a nikako vidjeti te tablice. One su nažalost bile sve pogrešne. Najveća investicija je Kronospan, 

pa onda ide elektrana u Cigleni koja nam je nažalost zatvorena. Kad već nešto “lupamo”, prvo 

trebamo provjeriti koje su najveće investicije.  

G. Marijo Puškarić naveo je da kada je g. Bajs bio na vlasti sa svojom koalicijom županija je 

bila zadužena 42 posto svojeg proračuna što je skoro 10% više od zakonom dozvoljenog. Tada se 32 

milijuna kuna izglasalo za cash pool, nezakoniti kredit, jer to je Skupštini bilo prezentirano da su to 

slobodna raspoloživa sredstva Županije.  Svi su dovedeni u zabludu tada. Toliko o tome kako je 

Županija radila prije, a to se do sada sve saniralo.  

G. Silvestar Štefović naveo je da g. Bajs majstor za zablude. Nigdje ne navodi izvore tih svojih 

podataka, da je ovaj Proračun najmanji ikada, najmanji u Hrvatskoj. Uvijek na kraju postoji 

pokazatelj, a to je izvršenje Proračuna. Radili ste neke stvari samo da bi ih prezentirali kao neke velike 

uspjehe Županije. Ne spominjemo da je Glazbena škola ili bolnica uteg, već način na koji se njima 

upravljalo i gradilo.  

Gđa. Ines Vrbanić istakla je da joj je drago da je g. Beljan spomenuo tablice. On da je 17 

godina pratio tablice komunalnog društva u Čazmi ne bi sad imao protiv sebe podnesenu kaznenu 

prijavu.  
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11 

 

 

 

  

 

Bjelovarsko-bilogorska županija, Dr. Ante Starčevića 8, Bjelovar, www.bbz.hr 

 

G. Vladimir Bilek istakao je da Proračun ima aspekte da bude i razvojan i socijalno osjetljiv 

i investicijski. Vidi se velika razlika i u povlačenju sredstava. Svakome je bitan njegov dio, gdje netko 

od nas živi. Sami Proračun se povećava za 17 milijuna eura, a u njemu čak i nisu sve investicije. 

G. Marko Marušić zahvalio je većini vijećnika na podršci ovog Proračuna. Bilo bi mu drago 

da je imao puno bolju startnu situaciju. Bili smo tada zaduženi 42 posto. Trenutno smo kao 

Bjelovarsko-bilogorska županija ispod 10 posto. Zahvalio je svim suradnicima.  

 

 Potom je sa 26 glasova “za” i 5 glasova “protiv” donijet  

 

PRORAČUN 
Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu, projekcije za 2026. i 2027. godinu 

 

(KLASA: 400-04/24-01/05) 

 

b) 

 
 Rasprave nije bilo. 

 

Potom je sa 24 glasa “za” i 5 glasova “protiv” donijeta 

 

ODLUKA 
o izvršavanju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 400-04/24-01/05) 

 

TOČKA 6. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Statutarne odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

 

 

G. Silvestar Štefović istakao je da je Odbor za statut i poslovnik pokrenuo inicijativu za izmjene 

i dopune Statuta BBŽ. Sukladno tome utvrdili smo tekst izmjena i dopuna Statuta na način da se 

mijenjaju članci 23. i 62. Ostali članci ostaju nepromijenjeni. Navedenim izmjenama zadržavaju se 

prava nacionalnih manjina.  

Gđa. Ines Vrbanić navela je da  to što radimo izmjenu Statuta za dvije nacionalne manjine, radimo 

diskriminaciju ostalih nacionalnih manjina. Pitala je na Odboru kakva je konkretna korist od toga da 

izglasamo dožupane. Nije doživjela da su u RH nacionalnih manjine ni na koji način diskriminirane 

i zanemarene. Nacionalne manjine imaju svoje saborske zastupnike koji ih zastupaju u saboru.   

G. Vladimir Bilek istakao je da su ovo tražili predstavnici nacionalnih manjina u našoj županiji, 

a Veljko Kajtazi je izrazio zadovoljstvo sa navedenim izmjenama. Upravo je bit diskriminacija nikog. 

Sadašnji izborni i ustavni zakon govore da takva odredba može stajati i u Statutu, i ti predstavnici 

nacionalnih manjina predstavljaju sve pripadnike nacionalnih manjina.  

G. Damir Bajs zanima ga kako je ovo nomotehnički riješeno. Kaže u članku da se pravo na 

zamjenika župana “jamči”. Pa ga zanima tko će jamčiti za to. Što znači ta riječ “jamči”. 

Gđa. Dubravka Dragašević istakla je da ovime govorimo da dvije nacionalne manjine imaju više 

prava od ostalih. Zašto mislite da i ostale manjine ovim presedanom nemaju pravo na svoje dožupane. 
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Novac za nacionalne manjine ionako ide iz Proračuna BBŽ, a moglo ga je biti i više da se dva 

dožupana ukinu. Moli izvještaje dožupana o radu svake godine.  

G. Silvestar Štefović istakao je da se ovdje radi upravo o suprotnom. Radi se u skladu sa zakonima 

koji dozvoljavaju županijama da urede prava svojih nacionalnih manjina onako kako smatraju da je 

to najbolje. Manjine su veliko bogatstvo ove županije i mnogobrojne su.  

G. Boro Bašljan naveo je da je teško govoriti o budućnosti ako ne poznajemo dovoljno dobro 

svoju prošlost. Osvrnuo se na gradnju doma u Hercegovcu gdje je puno trudila uložila češka 

nacionalna manjina. 

Gđa. Ines Vrbanić navela je da nije sporno obilježavanje narodnih običaja. Niti jedna manjina u 

našoj državi nije diskriminirana, tako misli da  nije ni u našoj županiji. Zakon RH govori da treba biti 

5 posto udjela u stanovništvu. Pitanje je u kojem smjeru idemo i da li ćemo svima dopustiti da se 

kandidiraju. 

G. Vladimir Bilek naveo je da je DP na prošlim lokalnim izborima imao kandidata iz reda srpske 

nacionalne manjine, da je bio izabran bio bi dožupan. Pošto nije izabran, onda su svi uhljebi. Ustavni 

zakon definira i kaže ako je više od 5% onda mora biti, za sve ostalo ostavlja mogućnost. Dožupani 

stalno rade na promicanju kvalitete života.  

Gđa. Dubravka Dragašević istakla je da je zakon rekao za prethodne lokalne izbore 5% 

stanovništva i skupljali su se potpisi. Ovo nije nešto što traje od jučer, to traje već dugo, postoje 

zapisnici na internetu. HDZ ima presudu da je kriminalna organizacija. 

G. Silvestar Štefović naveo je da nije sve u novcu, i on ne smije biti mjera svih stvari,  kada se 

govori o trošku dožupana. Sve su manjine podržale ove izmjene i dopune Statuta na ovakav način. 

Jer, dožupani ne predstavljaju samo svoje nacionalne manjine, nego se bore za prava svih nacionalnih 

manjina. Ovo je itekako dobra stvar za nas kao narod, koji smo mali narod.  

G. Marijo Puškarić naveo je da smo se svi složili da su manjine bogatstvo Republike Hrvatske, 

pogotovo naše Županije.  U našem ruralnom prostoru su naseljene nacionalne manjine i tamo nam je 

bitan svaki čovjek. Ovdje se radi o sljedivosti i prirodno je da se ovo nastavi i njeguje. 

G. Saša Lukić istakao je da je  teško braniti nešto što radite već godinama i za što se zalažete. On 

je na prošlim izborima bio kandidat SDP-a i vrlo dobro se sjeća tiskovne konferencije Domovinskog 

pokreta sa SDP-om.  Skupljali ste potpise u Daruvaru za kandidata iz redova srpske nacionalne 

manjine, pa ne zna otkud sada licemjerstvo. Ovo je sve po zakonu.  

Gđa. Tanja Novotni Golubić istakla je da je ovaj prijedlog izmjena Statuta u potpunosti usklađen 

sa zakonskim okvirom RH, a tako i međunarodnim ugovorima koje je RH ratificirala. Nama je baština 

i tradicija jako važna. Ovaj prijedlog podržale su i ostale nacionalne manjine i to treba uzeti u obzir. 

Na Odboru za nacionalne manjine ovaj prijedlog je bio jednoglasno prihvaćen. Rado će dati izvješće 

o svome radu. 

 

Potom je sa 24 glasova “za”, 5 glasova “protiv” i 1 glasom “suzdržanim” donijeta 

 

Statutarna odluka 

o izmjenama i dopunama Statuta Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 011-02/23-01/01) 
 

TOČKA 7. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za potpisivanje Okvirnog sporazuma za opskrbu električnom energijom”. 

Rasprave nije bilo. 
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Potom je sa 26 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 
o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Okvirnog sporazuma za opskrbu 

električnom energijom 

 

(KLASA: 406-01/24-01/84) 

 

TOČKA 8. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o novčanoj pomoći 

za opremu novorođenog djeteta”. 

   

 Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 24 glasa “za” donijeta 

 

ODLUKA  

o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta 

 

(KLASA: 502-02/24-01/01)  

 

 

TOČKA 9. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o visini turističke 

pristojbe za općine i gradove na području Bjelovarsko-bilogorske županije za 2026. godinu”. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o visini turističke pristojbe za općine i gradove na području Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2026. godinu 

 

(KLASA: 334-01/24-01/01) 

 

TOČKA 10. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o dodjeli 

bespovratnih sredstava za razvoj gospodarstva i obrtništva u 2025. godini”. 

 Rasprave nije bilo. 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijeta 
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ODLUKA 

o dodjeli bespovratnih sredstava za razvoj  

gospodarstva i obrtništva u 2025. godini 

 

 

(KLASA: 300-01/24-01/06) 

 

TOČKA 11. 

 
G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Pravilnika o utvrđivanju 

kriterija i postupka za dodjelu subvencija zdravstvenim radnicima zaposlenima u Općoj bolnici “Dr. 

Anđelko Višić” Bjelovar, Domu zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, Zavodu za hitnu medicine 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Zavodu za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Specijalnoj bolnici za medicinsku rehabilitaciju Daruvarske toplice i ZU Ljekarna Bjelovar”. 

Također je naveo da je zaprimljen  amandman na navedeni prijedlog Pravilnika od strane gđe. 

Ines Vrbanić, ali isti nije podnesen sukladno odredbama Poslovnika Županijske skupštine, te se ne 

može razmatrati. 

Gđa. Ines Vrbanić  istakla je da nije ni očekivala da će biti po Poslovniku. Potom  se osvrnula na 

usavršavanje zdravstvenih djelatnika da im se to sufinancira u sto postotnom iznosu kako je ranije i 

rekla.  

G. Marko Marušić naveo je da će svakako razmotriti prijedlog gđe. Vrbanić i ako je financijski 

dorečen onda će ga svakako podržati.  

 

  

 Potom je sa 21 glasom “za” donijet 

 

PRAVILNIK 

o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu subvencija zdravstvenim radnicima 

zaposlenima u Općoj bolnici “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Domu zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije, Zavodu za hitnu medicine Bjelovarsko-bilogorske županije, Zavodu za 

javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije, Specijalnoj bolnici za medicinsku 

rehabilitaciju Daruvarske toplice i ZU Ljekarna Bjelovar 

 

 

(KLASA: 500-09/24-01/38) 

 

 

TOČKA 12. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o specijalističkom 

usavršavanju zdravstvenih radnika zaposlenih u zdravstvenim ustanovama kojima je osnivač 

Bjelovarsko-bilogorska županija za petogodišnje razdoblje (2025. – 2029. godina)”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 21 glasom “za”  i 1 glasom “suzdržanim” donijeta 
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ODLUKA 

o specijalističkom usavršavanju zdravstvenih radnika zaposlenih u zdravstvenim 

ustanovama kojima je osnivač Bjelovarsko-bilogorska županija za petogodišnje razdoblje 

(2025. – 2029. godina) 

 

 

(KLASA: 500-01/24-01/08) 

 

TOČKA 13. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnatelju Zavoda za hitnu medicine Bjelovarsko-bilogorske županije, Nenadu 

Mrzlečkom, mag. oec. za provedbu postupka javne nabave: Goriva za motorna vozila”. 

Rasprave nije bilo. 

 Potom je sa 22 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnatelju Zavoda za hitnu medicine Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Nenadu Mrzlečkom, mag. oec. za provedbu postupka javne nabave: Goriva za 

motorna vozila 

 

 

(KLASA: 510-01/24-01/01) 

 

TOČKA 14. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o davanju 

suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 23 glasova “za”  donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije 

 

(KLASA: 510-01/24-01/03) 

 

TOČKA 15. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave radova za dovršetak izgradnje športske 

dvorane uz Osnovnu školu u Hercegovcu – završna faza radova”. 

Rasprave nije bilo. 
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 Potom je sa 23 glasa “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave radova za dovršetak 

izgradnje športske dvorane uz Osnovnu školu u Hercegovcu – završna faza radova 

 

(KLASA: 406-01/24-01/87) 

 

TOČKA 16. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave radova sanacije kupole Gimnazije 

Bjelovar”. 

Gđa. Ines Vrbanić smatra da nemamo kvorum, jer nema dovoljno vijećnika u vijećnici.  

 

 

 Potom je sa 23 glasa “za” i 1 glasom “suzdržanim”  donijeta 

 

ODLUKA 

o  davanju suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave radova sanacije 

kupole Gimnazije Bjelovar 

 

(KLASA: 406-01/24-01/89) 

 

TOČKA 17. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave za radove na zamijeni rasvjete u zgradi 

Gimnazije Bjelovar”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 

 Potom je sa 24 glasa “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o  davanju suglasnosti Županu za pokretanje postupka javne nabave za radove na 

zamijeni rasvjete u zgradi Gimnazije Bjelovar 

 

(KLASA: 406-01/24-01/90) 

 

TOČKA 18. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o davanju 

suglasnosti Osnovnoj školi Dežanovac na prijedlog Odluke o darovanju nekretnine Općini 

Dežanovac”. 
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 Rasprave nije bilo. 

 

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o  davanju suglasnosti Osnovnoj školi Dežanovac na prijedlog Odluke o darovanju 

nekretnine Općini Dežanovac 

 

(KLASA: 602-01/24-01/82) 

 

TOČKA 19. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o davanju 

suglasnosti Osnovnoj školi Velika Pisanica za sklapanje darovnog ugovora s Općinom Šandrovac”. 

 Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o  davanju suglasnosti Osnovnoj školi Velika Pisanica za sklapanje darovnog ugovora s 

Općinom Šandrovac  

 

(KLASA: 602-01/24-01/83) 

 

TOČKA 20. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Plana rada Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

PLAN RADA 

Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 024-02/24-03/01) 

 

TOČKA 21. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Plana rada i financijskog plana Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske županije 

za 2025. godinu”. 

 

Rasprave nije bilo. 
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 Potom je sa 23 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Plana rada i financijskog plana Javne ustanove Razvojne agencije 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 025-01/24-02/17) 

 

TOČKA 22. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Poslovnog i financijskog plana Bjelovarskog sajma d.o.o. za 2025. godinu”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Poslovnog i financijskog plana 

 Bjelovarskog sajma d.o.o. za 2025. godinu 

 

(KLASA: 025-01/24-02/19) 

 

 

TOČKA 23. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Programa rada i financijskog plana Ustanove za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s 

invaliditetom “Suvenir Arbor” za 2025. godinu”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Programa rada i financijskog plana Ustanove za profesionalnu 

rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor” za 2025. godinu 

 

 

(KLASA: 025-01/24-02/18) 

 

 

TOČKA 24. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu i 

projekcije za 2026. i 2027. godinu”. 
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 Gđa. Ines Vrbanić upitala je za što smo digli onaj kredit koji smo digli bez obrazloženja, za 

kojeg se nije smjelo pitati.  

 Gđa. Nataša Koronc navela je da je kredit podignut za izvanredno održavanje, sanacije cesta 

na području naše Županije. 

 

 

 Potom je sa 23 glasa “za”, 1 glasom “protiv” i 1 glasom “suzdržanim” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu 

 

 

(KLASA: 025-01/24-02/20) 

 

TOČKA 25. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o donošenju 

Plana gospodarenja otpadom Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje 2024. – 2029. godine”. 

 Rasprave nije bilo. 

 

 

 Potom je sa 25 glasova “za”donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o donošenju Plana gospodarenja otpadom Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje 

2024. – 2029. godine 

 

 

(KLASA: 351-01/23-02/01) 

 

 

TOČKA 26. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 2025. godini”. 

 Rasprave nije bilo. 

 

 

 Potom je sa 25 glasova “za”donijet 

 

Plan 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 

2025. godinu 
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(KLASA: 920-20-24-2) 

 

TOČKA 27. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Programa korištenja 

sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za područje 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2025. godini”. 

 Rasprave nije bilo. 

 

 

 Potom je sa 24 glasa “za” i 1 glasom “protiv” donijet 

 

Program 
korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske za područje Bjelovarsko-bilogorske županije u 2025. godini 

 

(KLASA: 320-02/24-02/05) 

 

TOČKA 28. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Programa gradnje sustava 

navodnjavanja Kapelica – Kaniška Iva”. Potom je upitao g. Puškarića koji ima privatno 

navodnjavanje koliko je to važno za prinos u normalnoj i sušnoj godini. 

 

 G. Marijo Puškarić naveo je da je 2003. godine doživio sušu i veliki gubitak, te je 2007. krenuo 

izrađivati svoj sustav navodnjavanja. Jedan kubni metar vode povećava prihod gospodarstva za euro 

i pol do dva eura. Današnja poljoprivreda je nezamisiva bez navodnjavanja, s obzirom na klimatske 

promjene.  

 

 Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

Program 
gradnje sustava navodnjavanja Kapelica – Kaniška Iva 

 

(KLASA: 325-01/24-01/08) 

 

TOČKA 29. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu”. 

Rasprave nije bilo. 

  

 Potom je sa 24 glasa “za” donijet 

 

Provedbeni plan 
unapređenja zaštite od požara za područje  
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Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 250-02/24-0101) 

 

TOČKA 30. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje: a) Analize stanja sustava 

civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije u 2024. godini, b) Plana razvoja sustava civilne zaštite 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu”. 

Rasprave nije bilo. 

  

a) 

 Potom je sa 24 glasa “za” donijeta 

 

ANALIZA 
stanja sustava civilne zaštite  

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2024. godini 

 

(KLASA: 240-03/24-01/09) 

 
b) 

 Potom je sa 24 glasa “za” donijeta 

 

PLAN RAZVOJA 
sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 240-03/24-01/08) 

 

 

TOČKA 31. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o izmjeni Odluke 

o osnivanju i imenovanju Savjeta za zdravlje Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

Rasprave nije bilo. 

  

 Potom je sa 24 glasa “za” donijeta 

 

ODLUKA 
o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Savjeta za zdravlje  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 501-03/22-01/1) 
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TOČKA 32. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2025. godinu”. 

Gđa. Ines Vrbanić istakla je da je ovaj plan  prepisan po špranci, bez novih ideja.  

  

 Potom je sa 23 glasa “za” i 1 glasom “protiv” donijet 

 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu 

 

(KLASA: 024-02/24-04/34) 

 

TOČKA 33. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Izbor i imenovanja”: a) Donošenje 

Rješenja o izboru članova Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije, b) Donošenje Rješenja o 

izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Bjelovaru”. 

 

a) 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 24 glasova “za” donijeto 

 

RJEŠENJE 
o izboru članova Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 024-02/23-04/23) 

 

b) 
Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 24 glasova “za” donijeto 

 

RJEŠENJE  
o  dopuni Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Bjelovaru 

 

(KLASA: 081-04/24-01/04) 
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Sjednica završena u 17,10 sati. 

 
Službenica koja privremeno       Predsjednik 

 obavlja dužnost pročelnice           Županijske skupštine 

   Matea Gebik, mag. iur.       Slavko Došen  
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